

13.04.2025

After Compliments,

Subject: Disclosure of Developments and implications of the United States of America Announcement on Additional Tariffs

National Gas Company SAOG would like to inform the Muscat Stock Exchange and its valued stakeholders that the recent tariff imposed by the United States on the various countries including Sultanate of Oman does not currently have any direct impact on the operations, financial performance, or trade activities of the Company.

At present, the Company does not have direct exposure to the USA market, and our operations remain unaffected by this policy change. However, there is a possibility of indirect impacts such as exchange rate fluctuation for our subsidiary company which could impact the performance at the Group level in the future.

We continue to monitor global trade developments and will keep stakeholders informed of any material changes in the future. National Gas Company (S.A.O.G)

P.O. Box 95, Postal Code 124 Rusayl, Sultanate of Oman Tel : (968) 24446073 Fax : (968) 24446307 Email : info@nationalgasco.net www.nationalgasco.net

> 13.04.2025 تحية طيبة وبعد،

الموضوع: الإفصاح عن مستجدات وتداعيات إعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم جمركية إضافية

تود شركة الغاز الوطنية ش.م.ع.ع إبلاغ بورصة مسقط والجهات المعنية الأخرى بأن الرسوم الجمركية التي فرضتها الولايات المتحدة مؤخرًا على مختلف الدول، بما فيها سلطنة عُمان، ليس لها حاليًا أي تأثير مباشر على عمليات الشركة أو أدائها المالي أو أنشطتها التجارية.

في الوقت الحالي، لا تتعامل الشركة بشكل مباشر مع السوق الأمريكية، ولا تزال عملياتها غير متأثرة بهذا التغيير . ومع ذلك، هناك احتمال لتأثيرات غير مباشرة لشركتنا التابعة، مثل تقلبات أسعار الصرف مما قد يؤثر على أداء المجموعة في المستقبل.

نواصل مراقبة تطورات التجارة العالمية، وسنُبقي الجهات المعنية على اطلاع بأي تغييرات جو هرية في المستقبل.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام و التقدير،،

الرئيس التنفيذي Dr. Rachid Majjad Chief Executive Officer

د. رشيد مجّاد

